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Skolebestyrelsesmøde - REFERAT 
Dato: Mandag d. 17. juni 2019 kl. 19.00-21.00         Sted: Bindslev 
Deltagere udover bestyrelsen:  
Mødeleder: Annette 
Afbud: Charlotte, Stina og Maria 
 Emne  Ansvar-

lig 

 

Hvad skal vi udrette?  

Er punktet til 

orientering/drøftelse/beslut-

ning? 

Forberedelse til 

punktet 

 

Proces 

Hvordan skal punktet 

behandles?  

Tid Referat 

Evt. beslutning  

Hvem gør hvad hvornår? 

1. Kort status på de tre 

undervisningssteder 

Lars Kort om seneste nyt fra de 3 

undervisningssteder 

 

 Orientering 15 

min 

Generelt i distriktet: 

• KL og KOMBIT (udbyderen af AULA) har besluttet at 

udskyde implementeringen af AULA til efterårsferien. 

Beslutningen er truffet på baggrund af tilbagemeldinger 

fra pilotforløb og fra andre kommuner. De ønsker at få 

indarbejdet og testet de input, de har fået, inden AULA 

bliver rullet ud i alle kommuner. Frem til efterårsferien 

vil vi fortsat kunne benytte skoleintra. 

• Se evt. TV 2 Nord indslag mandag aften vedr. 

uddannelsesuge på 7. årgang – et led i udmøntning af 

ungestrategien. 

• Lars orienterede om at han d. 20 juni orienteres om 

KLK-rapport vedr. analyse af tildelingsmodellen på 

skoleområdet. Planen er, at BFU-udvalget behandler 

rapporten d. 24. juni. Bestyrelsesformænd og 
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næstformænd er inviteret til møde om rapporten 

torsdag d. 27. juni fra 16-17.30. Anette kan godt 

deltage. Maria kan ikke deltage. Hvis andre fra 

bestyrelsen kan deltage, så meld tilbage til Anette. 

 

Sindal: 

Afprøvning af periode med fagdage m.m. i fase 3 mhp. at få 

optimalt undervisningsudbytte i en periode, hvor flere lærere 

afvikler prøver og er censorer. Evaluering efterfølgende. 

 

Bestyrelsen bakker op om planen men det er vigtigt at der 

kommer information ud i så god tid som muligt, så forældrene 

føler sig informeret om, at nogle lærere er fraværende pga. 

prøver, censur m.v. 

 

Bindslev: 

Udbud om klargøring af område til etablering af legeplads. 

Snarlig afklaring om, hvem der får opgaven. 

 

Lendum: 

Ingen særlige bemærkninger. 

2.  Status på 

planlægningen af 

skoleåret 

Lars Hvordan ser det ud med elev- 

og klasseantal næste skoleår? 

 

 Orientering 10 

min 

Lars orienterede om, at vi ser ud til at få ressourcer til 2 klasser 

mere med virkning fra 1. januar 2020. Oprindeligt havde vi 

budgetteret med 1 ekstra klasse.  

Elevtal forventes at ligge på ca. 821 elever. 
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I forhold til økonomien er det aktuelle bud, at vi ender 2019 med 

et samlet underskud på ca. 1,9 mio. kr. Alt afhængig af, om 

byrådet beslutter at fastholde rammebesparelserne eller ej, så 

forventes det, at vi i 2020 kommer ned på under 1 mio. kr. i 

underskud. Det ser bedre ud, hvis rammebesparelserne bliver 

trukket tilbage. 

 

Selve processen omkring planlægningen af skoleåret har været 

påvirket af de forskellige politiske vinde og lovgivningsændringer, 

der har været i spil.  

Men nu er alle 3 skoler ved at være i mål med planlægningen, 

således at eleverne kan få nye skemaer med hjem inden 

sommerferien. 

 

3. Ungestrategi 

Hjørring Kommune 

 

Lars Lars orienterer om den 

ungestrategi, som byrådet har 

vedtaget. 

Derudover fortæller Lars om 

de nye funktioner 

”praktikkoordinator” samt 

”karrierelæringsvejleder” 

 

  30 

min 

Lars gav en kort orientering om mål og forskellige spor i 

ungestrategien. 

Som noget nyt får vi ressourcer til at have en praktikkoordinator 

og karrierelæringsvejleder i hvert skoledistrikt. Ressourcerne 

svarer ca. til en fuldtidsstilling. 

I Sindal Skolecenter er Per Hejlesen fra Sindal Undervisningssted 

udpeget til at være praktikkoordinator. Lene Peilicke er 

karrierelæringsvejleder. Funktion som karrierelæringsvejleder 

dækker alle 3 skoler i distriktet. Der er lavet fælles 

funktionsbeskrivelser i skolevæsenet for de 2 funktioner. 

Lederteamet har en dialog i næste uge med Per og Lene om 

deres funktioner.  
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4. 

 

Evaluering af 

skoleåret 2018-19 i 

bestyrelsen 

Lars/ 

Anette 

Efter 1 år i den nye bestyrelse 

laver vi en kort evaluering af 

året – hvad har været godt – 

og hvad skal vi evt. gøre 

anderledes?  

 

 Drøftelse 10 

min 

Kort evaluering: 

Fokus på at få meget viden om skolecentret. Næste år kan vi 

med fordel dykke mere ned i principperne.  

Bestyrelsen oplever sig godt klædt på i forhold til viden om 

skolecentret.  

Gerne mere tydeligt i dagsorden, hvis vi på forhånd ved, at der er 

tale om et beslutningspunkt.  

Anton tager gerne et år mere i bestyrelsen. 

5.  

Evt. 

      Is ved Tversted Strand😊 

 


